

## Convocation à l'assemblée Générale annuelle de la CCSR

### Call for CCSR AGM

**2 juin 2020, 12h00 midi**  
**June 2<sup>nd</sup> 2020, 12h00 noon**

The Annual General Meeting of the Canadian Corporation for the Study of Religion will be held on June 2<sup>nd</sup>, 12h00 noon (EST), via Zoom. Any individual member of societies affiliated with the Corporation can participate to this meeting; all chairs of departments of religious studies or theology that have paid their institutional membership fees to the CCSR can also participate.

In order to participate, one must register prior to May 29<sup>th</sup> 2020, 12h00 noon (EST), by simply sending an email to [Boisvert.mathieu@uqam.ca](mailto:Boisvert.mathieu@uqam.ca) with the request to participate to the CCSR AGM, and with your society's or department's (for departmental chairs) affiliation. Before June 1<sup>st</sup>, information for participation to this virtual meeting will be sent to everyone who have registered.

L'Assemblée générale annuelle de la Corporation canadienne de sciences des religions aura lieu le 2 juin 2020 à midi (EST), via Zoom. Toute personne officiellement membre de l'une des sociétés affiliées à la Corporation peut participer à cette assemblée; les directrices, directeurs des départements de sciences des religions et/ou théologie ayant renouvelé leur cotisation annuelle peuvent également participer.

Il importe cependant de s'enregistrer avant le 29 mai prochain, midi (EST), en envoyant tout simplement un courriel à [boisvert.mathieu@uqam.ca](mailto:boisvert.mathieu@uqam.ca), et en spécifiant soit le nom de la société à laquelle vous appartenez, soit le département que vous représentez. Avant le 1<sup>er</sup> juin, seront envoyées à toutes, tous les inscrit.e.s les informations nécessaires pour leur participation virtuelle à notre Assemblée générale.

**Annual General Meeting  
Assemblée générale annuelle  
Canadian Corporation for the Study of Religion /  
Corporation canadienne des sciences des religions**

---

**Location / Lieu :** Virtual meeting; zoom.

Rencontre virtuelle; zoom.

**Date :** Mardi le 2 juin 2020, 12h00, midi (EST)/ Tuesday, June 2<sup>nd</sup> 2020, 12h00, noon (EST)

Registration compulsory three days prior to the meeting at [boisvert.mathieu@uqam.ca](mailto:boisvert.mathieu@uqam.ca)

The Zoom address will then be sent to you.

Inscription obligatoire trois jours avant la rencontre: [boisvert.mathieu@uqam.ca](mailto:boisvert.mathieu@uqam.ca)

L'URL zoom vous sera alors expédié,

---

**Proposed Agenda / Ordre du jour proposé**

1. Mot de bienvenue / Welcome
2. Adoption of the agenda / Adoption de l'ordre du jour
3. Adoption of the minutes of the last annual AGM (June 3rd 2019, Vancouver) /  
Adoption du procès-verbal de la dernière assemblée générale annuelle (3 juin 2019, Vancouver)
4. Affaires en découlant / Arising business
5. President's report / Rapport du président
6. Treasurer's report / Rapport du trésorier
7. Harassment Policy / Politique contre le harcèlement (Mona Tokarek LaFosse)
8. Bourse de déplacement en 2020 /  
Doctoral travel grant in 2020
9. Board and Annual meeting; revisiting our *modus operandi*  
Conseil d'administration et Assemblée générale annuelle: revoir notre structure
10. Annual stipend for *SR* Editors / Soutien annuel aux éditeurs de *SR*
11. *SR* going digital; *SR* en version numérique
12. 2021-2026 contract with SAGE

13. Nominations / Nominations

*Editor Studies in Judaism and Christianity (replacing Terry Donaldson)*

*Vice-President (replacing Lori Beaman)*

*President (replacing Mathieu Boisvert)*

*Past-president (replacing Adela Sandness)*

*Secretary (replacing Catherine Caufield)*

*Honorary member (one member to be elected)*

*Student representative (replacing Sandra Huffer)*

14. Réunion annuelle du Conseil 2021 : Montréal, le 30 janvier 2021

Annual board meeting: Montréal, January 30<sup>th</sup> 2021.

15. Varia